

Referat af ordinær budget-generalforsamling i GHS

1. Valg af dirigent:

Lillian valgt.

Der blev før godkendelse af dagsordenen rejst indsigelse om at der manglende et dagsorden vedr. regnskab for DKTV for 2018:

Det foreslås derfor, som kommentar til dagsorden for Generalforsamlingen at DKTV-regnskab for 2018 godkendes ved regnskabsgeneralforsamlingen til foråret. Forslag godkendt uden stemmer imod.

2. Valg af referent.

Hanne (SØ99) valgt.

3. Valg af stemmeudvalg

Jytte (HE97), Joan (SØ193) og Henriette (SØ185).

4. Forslag

▪ Forslag fra bestyrelsen

Ingen forslag.

▪ Forslag fra medlemmerne. Se bilag punkt a, b, c, og d i indkaldelsen.

a. Der stemmes ja til punkt a. Der var ingen stemmer imod.

b. Der stemmes ja til punkt b. Der var ingen stemmer imod.

Udvalget består nu af: Henriette (SØ185) og Lynn (SØ167). Michael Dehn er kontakt for bestyrelsen.

Hvis flere beboere har lyst til at blande sig i udvalg, så kontakt Michael/Bestyrelsen.

c. Der er uenighed om hvorvidt fremsendte oplæg skal "danne udgangspunkt for udvalgets arbejde" som anført i punkt c. Der blev derfor stemt om det.

10 stemmer for formulering om at udkast "danner grundlag for udvalgets arbejde.
14 stemmer imod. Forslag er dermed forkastet.

d. Forslag vedtages med 36 stemmer for. Ingen imod. 2 blanke.

5. Budget for 2020

Kommentarer til budget-gennemgang blev indarbejdet før endelig godkendelse. Som noget nyt er der lavet en Drifts- og vedligeholdelsesplan. Tak til Rasmus som står bag.

Diskussioner under budgetgennemgang

a. Output fra rundringer efterlyses, så de mange gartner og arealopgaver løses.

Generalforsamlingen foreslår derfor at bestyrelsen i budget tildeles større råderum under posten 'Gartner andet'. Dette godkendes.

b. Afgående kassere henstiller til at foreningens medlemmer selv at stille flere forslag frem for at afvente at de fødes af bestyrelsen.

- c. Der rejses og godkendes forslag om at nedsætte et fliseudvalg med Dan (SØ167) i spidsen og med Michael som bestyrelseskontakt. Det er udvalgets medlemmer der beslutter prioritering af hvilke fliser der skal laves. På den baggrund opfordres flere til at melde sig til udvalget via kontakt til bestyrelsen. Hvis folk har problemer og de ikke er sikre på at bestyrelsens er bekendt med dem så henvend jer.
- d. Der er enighed om at der nedsættes udvalg til at undersøge muligheden for etablering af fælles opsamlingssted for glas og pap. NN (HE38) deltager. Hanne er bestyrelseskontakt.
- e. Cykelstiens vedligehold blev drøftet. Stiuvalg nedsættes: Enten skal den overdrages til kommunen eller også skal den ud-matrikeres til kommunen. NN (HE38) og Karina går i udvalg. Hanne er bestyrelseskontakt)
- f. Enighed om at der nedsættes et legepladsudvalg til bl.a. afvikling af lille sandkasse, bænk mm. NN (HE38) deltager og Michel (97) er bestyrelseskontakt.
- g. En forhøjelse af hensættelser vil medføre kontingentforhøjelse. Det gav anledning til debat.

Der enighed om at lave en afstemning om nedenstående punkter.

- a) Kontingentforhøjelse kr. 4.018 (2 stemmer for forslag)
- b) Underskud på kr. 78.660 dækkes af den frie egenkapital (19 stemmer for forslag)
- c) Kontingent nedsættelse til kr. 3.000 (9 stemmer for forslag)

Pkt. b er vedtaget og budgettet er godkendt med ændring kr. 78.660


6. Valg af nyt bestyrelsesmedlem

Bestyrelsen er blevet to medlemmer fattigere (Leif og Kristine) og skal supplere op. Karina (SØ47) tilbyder sit kandidatur. Ingen er imod at hun træder ind i bestyrelsen fra dd. Tak til Karina.

7. Eventuelt

- a) Der er yderligere brug for bestyrelsesmedlemmer. Erfarne og/eller engagerede kræfter opfordres til at melde sig.
- b) Lade-standere til el-biler. HE kan etablere på egne p-pladser. Mens SØ er henvist til offentlig parkering. Så kun relevant hos sidstnævnte. Interessen skal være medlemsdrevet hvis området skal undersøges nærmere. Torben (SØ137) er interesseret. Andre interesserede kan henvende sig til ham for yderligere/samarbejde.
- c) Der er en klage til bestyrelsen over at flisearbejdet ikke er gået i gang. Spørgsmålet blev besvaret og udvalg er nedsat.
- d) Velkomstbreve til nye medlemmer bør genoptages og vil blive det.
- e) HE 26 modtager ikke elektronisk post, men får heller ikke informationer fra bestyrelsen via postkasse. Det præciseres at man dengang vi gik digital, meldte ud at man aktivt skulle sige hvis man IKKE kunne modtage digitalt. Denne information er hermed gentaget.
- f) Forslag til bestyrelsen om at lægge datoer på "vigtige dage" eksempelvis fællesarbejdsdage et halvt år før på hjemmesiden. Bestyrelsen overvejer dette.
- g) Lynn opfordrer til at alle går ind på Klar forsyning og læser deres nye brochure om affaldssortering.


Lillian Jensen
Dirigent
22/10-2019


Hanne Bille
Referent 22/10-2019


Michael Dehn Christensen
Formand
22/10-2019